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Geacht college, geachte raadsleden, bestuurders en betrokken ambtenaren,  
 
Omdat de veiligheid in het Oude Stadshart al geruime tijd ernstig tekortschiet en de situatie 
steeds verder verslechtert, doen wij, bewoners én ondernemers, door middel van deze 
brandbrief een dringende oproep aan u om de veiligheid in ons gebied te herstellen! 
 
De situatie  
De intimiderende aanwezigheid van straatdealers en incidenten met wapens zijn helaas 
dagelijkse kost. Ondernemers in het Oude Stadshart zien dit op bewakingscamera’s met 
lede ogen aan. De situatie in ons gebied is grimmig en voor velen ronduit onveilig. Door een 
schrijnend gebrek aan zichtbaar gezag en regie is ons woon- en werkgebied inmiddels het 
domein geworden van personen die zich onaantastbaar wanen. Sommigen van hen zijn 
onberekenbaar, zwakbegaafd of vermoedelijk zelfs ontoerekeningsvatbaar. Zowel politie, 
ondernemers als bewoners zijn het erover eens dat de maat vol is en dit zo niet langer kan.    
 
Burgemeester: veiligheid op straat in gevaar 
De zorgen die wij al langer uiten in de vele overleggen en brandbrieven (onze eerste 
brandbrief dateert van 2019), vinden weliswaar gehoor bij de burgemeester, maar leiden niet 
tot concrete verbeteringen, eerder verslechtering. De burgemeester erkent dat de veiligheid 
op straat in gevaar is. Dat blijkt onder meer uit een publicatie van 3 februari jl. in Het Parool:  
 
Burgemeester Femke Halsema: politie Amsterdam overbelast, veiligheid op straat in gevaar 
https://www.parool.nl/amsterdam/burgemeester-femke-halsema-politie-amsterdam-
overbelast-veiligheid-op-straat-in-gevaar~b3425165/ 
 
Dringende oproep: wijs dit gebied aan als veiligheidsrisicogebied 
Waarom is het Oude Stadshart niet aangemerkt als veiligheidsrisicogebied? Als de politie, 
betrokken bewoners en ondernemers al geruime tijd roepen om extra bevoegdheden, zoals 
preventief fouilleren en stevigere handhaving, waarom wordt deze oproep dan genegeerd? 
Gezien de realiteit dat veel criminelen in dit gebied wapens bij zich dragen, dringen wij met 
klem aan op aanwijzing van het gebied als veiligheidsrisicogebied, nog deze zomer, voordat 
de situatie verder escaleert.  

https://www.parool.nl/amsterdam/burgemeester-femke-halsema-politie-amsterdam-overbelast-veiligheid-op-straat-in-gevaar~b3425165/
https://www.parool.nl/amsterdam/burgemeester-femke-halsema-politie-amsterdam-overbelast-veiligheid-op-straat-in-gevaar~b3425165/
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Onvoldoende optreden 
Vrijwel dagelijks, met name in het weekend,  zien we veel handhavers om groepen 
criminelen heen lopen. De politie lijkt zich, begrijpelijkerwijs gezien hun beperkte capaciteit, 
regelmatig ook te moeten inhouden. Dat handhavers, hosts en agenten vrijwel elk weekend 
voor de verplichte sluitingstijd samen een halfuur staan te praten op de Majoor 
Bosshardtbrug, helpt de situatie allerminst. Integendeel: het versterkt juist de indruk van 
wegkijken en niet-handhaven. In dat klimaat voelen criminelen zich steeds 
onaantastbaarder. De opgelegde straffen zijn licht, politie en handhavers beschikken niet 
over voldoende wettelijke middelen om effectief te kunnen in te kunnen grijpen. Bij 
crowdcontrol wordt dealers geen strobreed in de weg gelegd. Ze mogen ongehinderd 
doorlopen. Iedereen ziet het, maar niemand grijpt in. 
 
Onbegrijpelijk uitstel APV-wijziging 
Alsof de situatie nog niet alarmerend genoeg is, blijkt de besluitvorming op 9 juli jl. over de 
verlenging van het dealerverblijfsverbod van 48 naar 72 uur van de agenda van de 
desbetreffende raadsvergadering te zijn gehaald.  
 
Terwijl de maatregel op 30 juni jl. al was aangekondigd in een persbericht van de gemeente 
(https://www.amsterdam.nl/stadsdelen/centrum/nieuws/verblijfsverbod/). 
 
Aanvankelijk was er voor dit agendapunt spreektijd gereserveerd, echter heeft de raad 
besloten hiervan af te zien en het besluit direct te bekrachtigen, waarna de maatregel, die 
per 1 augustus zou ingaan, is vermeld op de website van de gemeente: 
 

 
 
Zie: https://www.amsterdam.nl/bestuur-organisatie/organisatie/overige-
organisatieonderdelen/acvz/aanpak-straatdealers/ 
 

https://www.amsterdam.nl/stadsdelen/centrum/nieuws/verblijfsverbod/
https://www.amsterdam.nl/bestuur-organisatie/organisatie/overige-organisatieonderdelen/acvz/aanpak-straatdealers/
https://www.amsterdam.nl/bestuur-organisatie/organisatie/overige-organisatieonderdelen/acvz/aanpak-straatdealers/
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Onverantwoord 
Of de dealeroverlast bij vergissing van de agenda gehaald is en sprake is van een 
procedurefout of dat dit een bewuste keuze is geweest is ons niet bekend. De behandeling 
is in elk geval uitgesteld tot september. Daar zijn wij zeer ontstemd over en ook dat geen 
enkele poging is gedaan om dit te corrigeren of ons hierover tekst en uitleg te geven. Dat 
vinden wij onbegrijpelijk.  
 
Voorafgaand aan de maatregel om het gebiedsverbod te verlengen hebben talloze 
betrokkenen hier jarenlang en intensief voor gestreden om de veiligheid in de oude 
binnenstad te verbeteren. Uitgerekend nu er eindelijk politieke steun voor is, wordt de 
behandeling uitgesteld terwijl de urgentie groter is dan ooit. Dat vinden wij onverantwoord. 
Wij voelen ons ernstig in de steek gelaten. De huidige situatie is gevaarlijk en onhoudbaar.  
 
Onmiddellijk actie 
Wij verlangen actie! Geen politieke voorzichtigheid of uitstel, maar concrete maatregelen die 
het tij keren:  
 

• Wijs het Oude Stadshart deze zomer aan als veiligheidsrisicogebied, zodat 
preventief fouilleren en extra handhavingsmaatregelen mogelijk worden. 

 

• Verhoog de inzet van politie en handhavers zichtbaar en voelbaar. 
 

• Voer een tijdelijke regeling in om het dealerverblijfsverbod per direct naar 72 uur te 
verlengen. 

 

• Spreek u publiekelijk uit voor directe actie en voer met spoed overleg met alle 
betrokken veiligheidspartners. 

 
 
Onze zorgen zijn groot, wij rekenen op u. 
  
 
Hoogachtend,  
 
 
 
Frits Voet 
Voorzitter BIZ Burgwallen  
 
Deze brandbrief is ondertekend en verzonden namens BIZ Burgwallen, BIZ Warmoesstraat e.o., BIZ 
Zeedijk, BIZ Van Dam tot Stopera, BIZ De Bree, NV Zeedijk, diverse belangenbehartigers in en 
rondom het Oude Stadshart waaronder Koninklijke Horeca Nederland Amsterdam, Vereniging 
Amsterdam City (VAC), Bond van Cannabis Detaillisten, Nederlandse Vereniging van Koptische 
Ondernemers (NVKO), het Prostitutie Informatie Centrum (P.I.C.), en tevens namens talrijke 
bezorgde bewoners zoals de bewoners van BurgwallenNoord en overloopgebied, 54 bewoners (en 
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10 ondernemers) van het Stationsplein Prins Hendrikkade/Sint Nicolaas Kathedraal, 235 bewoners 
van de Geldersekade die worden vertegenwoordigd door Jelmer de Jong, Bewonersgroep Kromme 
Waal, Mokumse Beste Buren (Oudekennissteeg/Oudezijds Voorburgwal/Oudekerksplein), 
Bewonersvereniging Blaauwlakenblok, Bewonersbroep Gulden Handsteeg, Bewonersgroep 
Waalsteeg, Bewonerscommissie ‘BC de Vijf’ (Warmoesstraat 111, Oudekerksplein 48, wooncomplex 
Oudekerksplein/Wijde Kerksteeg/Warmoesstraat), Bewonersgroep Heintje Hoeksteeg alsmede 
bewoners/eigenaren die zijn verenigd in VVE Oudezijds Kolk 7 en VVE Armoeshuis (hoek 
Warmoesstraat/OudeZijds Armsteeg).      
 
Contactgegevens van contactpersonen van/namens alle medeondertekenaars van de brandbrief zijn 
beschikbaar voor pers en gemeente indien nadere toelichting is gewenst.    


